
Möte i Rosendalsskolans Föräldraförening 

Tisdagen den 4:e februari, 2014, kl 20.30-21.00

Närvarande: Cecilia Hallin, Carolina Broddéus, Mikael Appelqvist, Jerker Cederqvist, 
Magnus Lorentzon, David Kidner, Git Jansson, Lars Bohlin, Marit Ekström, Elin Strand, 
Jens Björkman, Martin Solevid, Josefin Palmgren, Lisette Wik, Anna Martvall, Jan 
Ekengren, Niklas Engsner, Anna Stow, Therese Johansson, Martin Romell, Christina 
Nilsson, Henric Benesen, Niclas Liljeqvist

1.   Mikael Appelqvist (ordförande) hälsade alla välkomna och rekapitulerade 
information om Föräldraföreningen vid Rosendalsskolan. Den nyvalda ledningsgruppen 
samt övriga deltagare presenterade sig. Sekreterare Cecilia Erdalen kunde inte närvara.

2.   Aktuella spörsmål från föregående möte 131120

• Tomteakten och presentöverlämningen vid julavslutningen gick väl. 
• Föräldraföreningen vid Rosendalsskolan har en hemsida under uppförande. 

www.ffrs.se. Länk från Hjärntorget kommer. Martin Solevid har skapat 
hemsidan. Den kommer successivt att finna sin form och innehåll under våren.

• Aktuellt ämne för föreläsning senare under våren är ”Sociala Medier”.  Mikael 
har kontakt med möjlig föreläsare.  Önskemål framkom om att efterhöra om 
föreläsningen ”Internetresan”- som för några år sedan rönte mycket 
uppskattning på skolan - kan repriseras i uppdaterad form. Mikael åtog sig att 
kontrollera detta.

• ”Dataspel i hemmet” är likaså önskvärt ämne för föreläsning. Till hösten?
Möjligen kan tips om detta fås via Kåken.

3.   Budget och investeringar

Inkomsterna till Föräldraföreningen består av intäkter från Rosendalsskolans dag samt 
den frivilliga familjeavgiften på 90:- årligen. Nu har vi cirka 100 000:-
Samtal kring lämpliga investeringar.  Multisportarena? Mikael kollar kostnader. 
Aktualisera redan befintligt arkitektförslag till omfattande uppfräschning av skolgården? 
Vilka är elevernas önskemål? Pedagogernas synpunkter? Vi bör vara uppmärksamma på ev 
behov av att Föräldraföreningen sponsrar fyrornas resa till Ekhagens forntidsby.                                             

4.   Present till gamla styrelsen? Enhälligt ja till detta. Mikael kollar.
5.   Trafiksituationen! 

Therese Johansson åtog sig att kontakta Trafikkontoret för diskussion om eventuellt 
skapande av övergångsställen över Rosendalsgatan vid bulorna mot Björkekärrshus, där 
flera av eleverna måste passera för lunch, bör max hastighet vara 30 km/h.! Fortsatt 
diskussion får föras om situationen på Sörensens gata.

6.   Nästa möte 140428 direkt efter Forum för samråd.

http://www.ffrs.se/

